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PROTOKÓŁ Nr XXII/2016 

z SESJI RADY MIEJSKIEJ w SULEJOWIE 
z dnia 17 marca 2016 r. 

 
Ustawowa liczba radnych                                   15 
Liczba radnych obecnych na sesji                      13 
Obrady sesji rozpoczęły się o godzinie              0940 
 
Radni obecni na sesji: 
1. Ciapała Jacek 
2. Fogiel Rafał 
3. Gaik Sebastian 
4. Królik Grzegorz 

  5. Ratajczyk Jan                                                                                                                                                                                                                                  
  6. Stobiecki Adam                                                                                                                                                 
  7. Warmus Włodzimierz   
  8. Borkowski Bartosz 
  9. Czerwiński Władysław 
10. Gaczkowski Michał 
11. Ruciński Konstanty 
12. Szczur Sławomir 
13. Kuczyński Ireneusz 
 

Radni nieobecni na sesji:  
1.Mirosław Włóka 
 
Ponadto w posiedzeniu udział wzięli:  
1. Wojciech Ostrowski                        Burmistrz Sulejowa                       

   2. Ilona Zawisza                                  Kierownik Referatu Ogólno –    
                                                               Organizacyjnego Urzędu Miejskiego                                                                                                          

3. Jakub Dziuda                                   Inspektor ds. ochrony przyrody Urzędu  
                                                             Marszałkowskiego Województwa Łódzkiego 
4. Hieronim Andrzejewski                  Dyrektor Zespołu Parków Krajobrazowych  
                                                            Województwa Łódzkiego 

    
 

P u n k t 1 
Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

 
Otwarcia XXII sesji Rady Miejskiej w Sulejowie dokonał Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki. 
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Powitał przybyłych na sesję radnych Rady Miejskiej w Sulejowie, Burmistrza oraz 
pozostałe osoby uczestniczące w obradach sesji.  
                                
Na podstawie listy obecności z sesji Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie                
Pan Adam Stobiecki stwierdził, że w sesji uczestniczy 13 radnych, więc Rada 
Miejska może obradować i podejmować prawomocne uchwały. 
 

P u n k t 2 
 

Przedstawienie porządku obrad i przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki 
przedstawił proponowany porządek obrad. 
 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Przedstawienie porządku obrad i przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
3. Informacja o działaniach podejmowanych przez Burmistrza w okresie między 

sesjami.  
4. Projekt uchwały w sprawie zmiany uzgodnień projektu uchwały Sejmiku 

Województwa Łódzkiego w sprawie Sulejowskiego Parku Krajobrazowego. 
5. Interpelacje radnych – odpowiedzi. 
6. Wnioski, zapytania i informacje – odpowiedzi. 
7. Zakończenie obrad. 

 
Protokół z poprzedniej sesji został wyłożony na sali obrad oraz był do wglądu                    
w Urzędzie Miejskim w Sulejowie.  
 
Protokół z poprzedniej sesji został przyjęty przez radnych  w głosowaniu jawnym. 
 
za                               13 
przeciwnych                0  
wstrzymujących się     0 
 
Na obrady sesji wszedł Vicestarosta Powiatu Piotrkowskiego Pan Piotr Wojtysiak. 
 

P u n k t 3 
Brak informacji o działaniach podejmowanych przez Burmistrza w okresie 

między sesjami. 
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P u n k t 4 
 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uzgodnień projektu uchwały 
Sejmiku Województwa Łódzkiego w sprawie Sulejowskiego Parku 
Krajobrazowego. 
 
Projekt uchwały przedstawiła Inspektor Referatu Infrastruktury i Gospodarki 
Przestrzennej Pani Karolina Pittner – Wąchała. 
 
Przewodniczący Rady Pan Adam Stobiecki poprosił  Dyrektora Zespołu Parków 
Krajobrazowych Pana Hieronima Andrzejewskiego oraz  Inspektora ds. Ochrony 
Przyrody Urzędu  Marszałkowskiego Województwa Łódzkiego Pana Jakuba 
Dziuda , aby przedstawili swoje stanowisko w sprawie tej uchwały.                                    
              
Obrady sesji opuścił Vicestarosta Powiatu Piotrkowskiego Pan Piotr Wojtysiak, 
Radny Pan Sławomir Szczur oraz Burmistrz Pan Wojciech Ostrowski. 
 
Wobec pojawiających się pewnych wątpliwości  w uchwale Przewodniczący Rady 
Miejskiej Pan Adam Stobiecki ogłosił 5 minut przerwy. 
 
 
Na obrady sesji nie wrócił Burmistrz Pan Wojciech Ostrowski i Kierownik 
Referatu Ogólno – Organizacyjnego Pani Ilona Zawisza. 
 
 
Prowadzący obrady sesji Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Adam Stobiecki 
poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
 
Projekt uchwały został przyjęty przez Radnych Rady Miejskiej w głosowaniu 
jawnym. 
 
za                               11 
przeciwnych                0  
wstrzymujących się     1 
 
Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XXII/174/2016 w sprawie zmiany 
uzgodnień projektu uchwały Sejmiku Województwa Łódzkiego w sprawie 
Sulejowskiego Parku Krajobrazowego. 
 
Obrady sesji opuścił Dyrektor Zespołu Parków Krajobrazowych Pan Hieronim 
Andrzejewski oraz  Inspektor ds. Ochrony Przyrody Urzędu  Marszałkowskiego 
Województwa Łódzkiego Pan Jakub Dziuda. 
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P u n k t 5 
 

Interpelacje radnych – odpowiedzi. 
 

Radny Pan Rafał Fogiel złożył interpelację w formie pisemnej. 
 
 

P u n k t 6 
 

Wnioski, zapytania i informacje- odpowiedzi. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Adam Stobiecki prosił radnych, aby w tym 
punkcie zadawali pytania, a odpowiedzi żądali na piśmie, z powodu nieobecności 
na sesji Burmistrza, Zastepcy Burmistrza bądź osoby upoważnionej do udzielenia 
odpowiedzi. 
 
 
Radny 
Ireneusz Kuczyński 
Prosił o załatanie dziur na drodze na ulicy Targowej w Sulejowie ( odpowiedź  na 
piśmie). 
 
Radny 
Jan Ratajczyk 
Zapytał o budowę przepompowni w Uszczynie, dlaczego burmistrz zdejmuje tą 
inwestycję, chodzi o słabe ciśnienie wody ( odpowiedź  na piśmie). 
 
 
Radny 
Grzegorz Królik 
Prosił o odpowiedź na piśmie, czy znana jest data przebudowy ulicy 
Taraszczyńskiej w Sulejowie. 
 
Radny 
Rafał Fogiel 
Zapytał, kiedy znajdą się jakieś mechanizmy, żeby władza, Burmistrz                         
i Zastepca Burmistrza brali czynny udział w sesjach i komisjach Rady Miejskiej                 
w Sulejowie i kiedy wszyscy zaczniemy rozmawiać społecznie. Współpraca 
powinna być jak najgłębsza i najszersza. 
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Przewodniczący Rady 
Adam Stobiecki 
Przewodniczący Rady Pan Adam Stobiecki przytoczył zapis Statutu Gminy                                     
§ 21 pkt 5. 
Porządek dzienny winien przewidywać zgłaszanie interpelacji i wniosków radnych. 
Każdy radny, w tym punkcie porządku obrad ma prawo zwracać się z żądaniem 
wyjaśnień we wszystkich sprawach, które dotyczą zakresu działania Rady. 
Odpowiedzi udziela Burmistrz lub Zastępca Burmistrza albo wyznaczony 
pracownik Urzędu. W przypadku niemożności udzielenia natychmiastowej 
odpowiedzi wyjaśnienie powinno być udzielone pisemnie w terminie 2 
tygodniowym. 
 
Mieszkaniec Gminy Sulejów 
Rafał Kulbat 
Wnioskuje, dlaczego, z jakiego powodu zniesiono inwestycję budowy 
przepompowni w Uszczynie. 
 
Radny 
Jacek Ciapała 
Stwierdził, że przez wcześniejsze kadencje było wszystko w porządku. Na 
komisjach zawsze ktoś był z władz i odpowiedzi udzielał od razu od ręki. Boi się, 
że budżet nie będzie wykonany w 100%, a to ostatnie 3 lata, żeby pozyskać środki. 
 
 

P u n k t 7 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki stwierdził, że 
porządek obrad został zrealizowany. 
Dziękując za przybycie i aktywny udział w obradach sesji ogłosił zakończenie          
obrad  „zamykam  XXII  sesję Rady Miejskiej  w  Sulejowie” w dniu 17 marca 
2016 r. – godz. 1100 . 
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